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Abstract (en)
[origin: US4519608A] A tennis training device worn by a player and comprising a telescopic and orientable rod-attached to a wide belt-in the dorsal
region-thereof and bearing at its end an obstacle-the position of which is adjusted in order to define the place where the player's racket is required to
come to rest in the correct execution of a stroke of a definite type. The player is immediately aware, by a direct physical sensation, whether or not he
has executed the stroke correctly.

Abstract (fr)
Dispositif d'entraînement porté par un joueur et comprenant une tige (2) télescopique et orientable, fixée à une large ceinture (1) dans la région
dorsale (1a) de celle-ci et portant à son extrémité un obstacle (9) dont la position est réglée pour définir l'endroit où doit venir s'arrêter la raquette
du joueur dans l'exécution correcte d'un coup de genre déterminé. Le joueur perçoit immédiatement, par une sensation physique directe, s'il a
correctement ou non exécuté le coup.
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